
 

 

 

 

 

Fråga 

Stämmer det att Kultur och fritidsnämnden inte har avsatt pengar för 

fortbildning för fritidsgårdarnas personal i internbudgeten 2019? 

 

Kultur och fritidsnämnden genomförde en utredning om fritidsgårdarnas framtid under förra 

mandatperioden med ambitionen om att öka tillgängligheten och kvalitén. Nämnden beslutade med 

utredningen som grund att fortsätta med föreningsdrift samt tillföra 1 miljon kronor till gemensam 

fortbildning för fritidsgårdarnas personal. Planering och utformning av detta pågick under 2018 

genom bland annat kontakter med Högskolan i Gävle. 

När det under hösten stod klart att en ny majoritet skulle styra Gävle kommun kommande 

mandatperiod beslutade kultur och fritidsnämnden att skjuta på beslutet om internbudget till efter 

årsskiftet för att anpassa densamma till kommande ändringsbudget i kommunfullmäktige.  

Tyvärr fick Kultur och fritidsnämnden en hel del försämringar i uppdraget och förutsättningar för 

framtiden.  

Vid ett kontaktpolitikermöte den 19/3 informerade ledamöter i Kultur och fritidsnämnden om att 

resurser för den tidigare beslutade fortbildning helt saknas i internbudgeten. 

 

Min fråga till kultur och fritidsnämndens ordförande blir därför: 

- Stämmer det att Kultur och fritidsnämnden inte har avsatt pengar för fortbildning för 

fritidsgårdarnas personal i internbudgeten 2019? 

- Om detta stämmer, hur kommer ordförande se till att beslutet genomförs? 

 

Martina Kyngäs 

Kristdemokraterna Gävle Kommun 


